
 

Protokoll, styrelsemöte Vårberg-Skärholmens Scoutkår 9/2016-11-16 

Närvarande; Samtliga av Styrelsens fem ledamöter närvarade 

§ 1 Mötets öppnande 
Ko hälsade alla välkomna, och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Val av mötesordförande 
Till ordförande valdes KO 

§ 3 Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes XXXXXX 

§ 4 Val av protokolljusterare 
Inget val av protokolljusterare utan istället bestämdes att alla närvarande ska läsa igenom 
protokollet och komma med kommentarer direkt i dokumentet i Google drive inom en 
vecka efter färdigställandet. Protokollet skrivs sedan under i redigerad form av 
mötesordförande och en styrelseledamot i samband med nästa styrelsemöte. 

§ 5 Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes med möjlighet att lägga till punkter under § 16 

§ 6 Godkännande av tidigare protokoll 
↪ Protokoll KS-möte 6/2016-09-06 och  7/2016-10-12 
Protokoll 6/2016-09-06 godkändes efter mindre justeringar. 
Protokoll 7/2016-10-12 var inte komplett och kunde därför inte godkännas. 

§ 7 Rapporter 
1. KO/Förvaltning 
Kårordförande (KO) har mejlat Scoutnet om möjligheten att skriva in juridiska personer 
som medlemmar men inte fått något svar. 
Det har kommit ett mejl från de så kallade medborgarvärdarna som finns i Vårbergs 
centrum, som förtroendeskapande åtgärd, om vi vill delta i något som kallas 
Torsdagsklubben - ett kulturevent som planeras gå av stapeln varje torsdagseftermiddag 
i Vårbergs centrum fram till jul. Styrelsen anser att det är med allt för kort varsel och är 
dessutom osäker på om det är något för oss. KO och vice KO har emellertid ett möte 
inplanerat med medborgarvärdarna för att presentera oss och skapa en god relation 
inför framtiden. 
Ang valborg så måste elden flyttas på grund av utbyggnaden av Söderholmsskolan. KO 
har varit i kontakt med villaägarföreningen som ansvarat för arrangemanget sedan 2012 
för att fråga om vi ska göra en gemensam satsning. Svaret blev att de kontaktat 
Stadsdelsförvaltningen om ett möte för att diskutera frågan. 

 

http://drive.google.com/open?id=18XvgP9O1DiqMqluO7RasyCcCWK3gh2IbSWbCP1QuXks
https://docs.google.com/document/d/1gw69Za0MMWVv7rgScQXE7UEz1q4RJC3dyJ57gs769Rw/edit


 

 

Angående föreningsbidraget från kommunen så ger barn som kommer in på hösten 
inget bidrag eftersom de inte hinner vara med tio gånger som medlemmar, vilket är 
kravet för att man som förening ska få bidrag. 

Ingen kontakt tagen med Scouternas utvecklingskonsulent i frågan om en genomgång av 
nya programmet. Detta gäller också i fråga om Sensus. 

2. Postmottagare 
Chefen för Scouternas utvecklingskonsulenter, har via mejl önskat oss lycka till med 
Älvorna. 
Mejl har också inkommit från föreningen FOLK som arbetar med att skapa ett folkets 
hus i Skärholmen med en inbjudan till öppet hus 2/12. KO och vice KO går. 

3. Kassör/ekonomi 
Ingen förändring sen sist. Bokföringsprogram diskuteras, a´ 99:- / månad, intressant 
men väl dyrt med tanke på Kårens ekonomiska situation. 

4. Medlemsregistrerare 
Inget nytt, 13 medlemmar. 

5. Hemsidan 
Mindre uppdateringar gjorda gällande tider för evenemang 

6. Facebook 
Uppdateringar gjord, gav 23 visningar 

7. Avdelningar 
    ↪ Småtrollen 

11 scouter, ljuslyktor, lyktor, sjukvård, reflexjakt är några av mötes teman som varit. 
    ↪ Älvorna 

På sista mötet var det kallt men trots det kom fyra familjer med tillsammans åtta barn 
som alla bjöds in till julpysslet. 

§ 8 Beslutsrapportering 
(Både de aktiva och arkivet) 

§ 9 Kårhandbok? 
Inget har ännu hänt i frågan 

§ 10 How to do för Älvorna? 
Inget gjort här heller men tanken är att den ska vara en del i kårhandboken. Inger gör ett 
utkast. 

§ 11 Stödmedlemskap - vad har framkommit? Bilaga 1 
Som redovisas i bilagan är frågan komplex. Styrelsen beslöt att skjuta frågan på framtiden 
tills vi har fler scouter med föräldrar som kan vara intresserade av att stötta oss. 

 

 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1IDdANYreEING5QrKUxe20vLplDfd5K6P0_Sd0zzNePQ/edit#gid=0


 

 

§ 12 Lokalfrågan 
KO och vKO var och tittade på flera lokaler den 1/11 på Sjukhemmet. En lokal, 
Sjukhemmets gamla café, var helt ok. Micasa återkommer med mer uppgifter, 
tillträdesdatum etc. 

§ 13 Protokoll från extra KST - Hur går det? 
2 punkter kvar att skriva. 

§ 14 Märkesrutiner - utv. plan för scouterna - Mötesdatum? 
Bör tas på ett eget möte där även Trygga möten + registerutdrag också kan diskuteras. 
5/1 föreslagen (kvällstid) 

§ 15 Rutiner för styrelsearbetet 
One man show, Protokollskrivande tider respekteras inte, finns inte tid lämna vidare i god 
tid. De tre personers som skulle ha möte gällande, studiecirkel? Vad händer där - 
återrapportering?  

§ 16 Övriga frågor 
KST: proppar alla gk + motion.  

Ekonomi, scouter kan gå nästan en hel termin innan fakturan från Scouterna kommer. Vad 
händer då om de slutar? KO tar kontakt med Scouterna., hur hanterar andra kårer denna 
försenade fakturering. Spelar väldigt stor roll för små kårer. 

Halsdukarna är slut. Åtgärd? Beställa 50 st för 1950:- inkl. frakt = 39:- /st jmf med 
scouterna 65:-/st?. Förslaget är att sy så länge vi behöver några få. 

Hyra till kvartersrådet….måste betalas. 

§ 17 Tid för nästa möte 
Ledaraktivitet bokad 13/12. Plats ännu inte bestämd. 

§ 18 Mötet avslutas 

21:24 

 

Datum:_________________________________________________ 

Mötesordförande:_________________________________________ 

Styrelseledamot:__________________________________________ 

 



 

 
 

Angående stödmedlemskap 

På KS 7/2016-10-12 tog vi ett beslut om att jag skulle undersöka möjligheterna för 
stödmedlemskap i Kåren. Efter att ha funderat en hel del och stött och blött frågan med, 
åtminstone, en del ut av er så har jag kommit fram till följande: 

1. Att ha medlemmar som bara är stödmedlemmar i Kåren och inte i Scouterna (S) och 
Stockholms scoutdistrikt (SSD) fungerar egentligen inte. Om vi ska ha sådana 
medlemmar så kräver det att vi har två medlemslistor, en för scouterna och en för 
stödmedlemmarna, föra in dem i Scoutnet går inte eftersom de då automatiskt blir 
medlemmar i både S och SSD. Något som de kanske inte har någon lust med. 

2. På grund av de ovanstående har jag kommit fram till att vi måste starta en till förening 
som kanske kan heta Vårberg-Skärholmens scoutkårs vänner (VSV). Min tanke är att de 
som går med i denna förening också får göra ett val om de vill gå med i Kåren, med 
medföljande medlemskap i S och SSD som ett obligatorium, då de ansöker om 
medlemskap. Medlemmar som väljer att gå med i Kåren förs naturligtvis, dels in i 
Scoutnet men också i den medlemslista som måste upprättas för VSV. 

Jag infogar ett diagram för att försöka åskådliggöra: 

 

 

3. Om vi väljer att göra på det här viset så är det några saker vi måste tänka på. 
- Vi måste aktivt starta en till förening. 
- Denna förening måste ha en styrelse och stadgar som är utformade så att det 

klart framgår att föreningens syfte är att stötta Kåren ekonomiskt. 
- Den nya föreningen måste ha en del formalia som ett bankkonto vilket inte är 

gratis. 
- Vi måste fundera på hur vi ställer oss till “Trygga möten” för de som väljer att 

också gå med i Kåren. 
- Vi måste också fundera kring registerutdrag men den pucken kan vi nog komma 

runt så länge de inte har några uppdrag i kåren (se 



 

 

http://www.scoutservice.se/files/2014/05/Riktlinjer_for_registerutdrag_ver2_2014-
05-20.pdf för mer information) 

- Det ovanstående innebär faktiskt också att vi måste fundera kring registerutdrag 
för oss själva också. 

- Vad det gäller dem som inte går med i Kåren så måste vi vara helt införstådda 
med att vi aldrig får lämna våra scouter ensamma med dem eftersom vi inte kan 
“kontrollera” om de är säkra som ledare. Faktiskt inte ens deras föräldrar (ja, ja 
jag vet att det blir löjligt) 

- Överhuvudtaget skulle jag vilja säga att vi i samband med det här bör diskutera 
hur vi ska förhålla oss till vuxna ledare/medlemmar som inte lämnat intyg på 
genomförd “Trygga möten”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.scoutservice.se/files/2014/05/Riktlinjer_for_registerutdrag_ver2_2014-05-20.pdf
http://www.scoutservice.se/files/2014/05/Riktlinjer_for_registerutdrag_ver2_2014-05-20.pdf

